
合辦單位 Co-organizer : 

聖誕兒童合唱團網上招募活動
Christmas Kids Choir Audition

參加對象 Participants： 
年滿 5 至 10 歲小朋友  |  Kids aged 5 – 10 years old

參加方法 Participation Methods： 
只接受網上報名。請於 11 月 11 日前將參加者姓名、年齡、聯絡電話連同長約一分鐘歌唱表演短片的 YouTube 連結，

電郵至 kids@harbourcity.com.hk 報名。

Online application only. Please send participant’s name, age, contact number and the YouTube link of 
a 1 minute long singing performance to kids@harbourcity.com.hk by 11 November. 

評判 Judge： 香港聲樂學院專業導師  |  Instructors of Red Vocal Academy
入圍者將獲邀參加 RED 提供的專業訓練及於 2018 年 12 月 16 日在海港城作公開演出，完成演出後可獲贈感謝狀及大會錄製演出短片。

Finalists will be invited to attend profession training lessons provided by RED and public performance 
at Harbour City on 16 December. Finalists will be awarded a Certificate of Appreciation and video clip of performance.

截止報名日期 Application deadline： 11 / 11/ 2018 

備註 Remarks：
入圍者將獲專人通知及必須出席至少 3 堂於 2018 年 11 月 18 、25 日 、12 月 2 、9 日舉辦的訓練。

Finalists will be notified individually. Finalists must attend at least 3 training lessons 
which will be held on 18 & 25 November, 2 & 9 December, 2018.

節目內容如有任何更改，恕不另行通知。 Programmes are subject to change without prior notice.
如有任何爭議，海港城置業有限公司保留最終決定權。 In case of any disputes, Harbour City Estates Limited reserves the right of final decision.

我們現正透過公開試音活動，招募一班熱愛唱歌的小朋友接受 Red Vocal Academy（香港聲樂學院）
的專業訓練，組成兒童合唱團－「海港城Sing Along Kids」，並於 2018 年 12 月 16 日於海港城

作公開演出，演繹多首溫馨動人的聖誕經典，以美妙的歌聲與觀眾喜迎聖誕佳節。
Christmas is around the corner! We cordially invite kids who love singing to form the 

Harbour City’s Kids Choir – “Sing Along Kids”. Kids will be given professional training by 
Red Vocal Academy and perform Christmas Carol on 16 December, 2018 at Harbour City!    
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